
Proces-verbal 
incheiat in l;ledinta ordinarii a Consiliului 

General al Municipiului Bucurel;lti din data 
de 29 noiembrie 2012, orele 13.00 

-----------------, 

$edinta a avut loc in sala de consiliu de Ia etajul Ill al cladirii 
Primariei Municipiului Bucure~ti Ia care au participat 46 din cei 52 de 
sonsili8ri. 

La .§edin\ii au · participat urmatorii: domnul Viceprimar 
Nicolaescu Marcel Octavian, domnul Tudor Toma- Secretar General 
al Municipiului Bucure~ti ~i doamna Georgiana Zamfir - Director 
Executiv Directia Asistenta Tehnica ~i Juridici!. 

La ~edinta au lost absenti urmatorii: Dinu Maria M, Raicu 
Mircea C, PTvu Cosmin G, Com~a Cornel G, Nicolescu Elena C ~i 
Tugurel Marius Cristian. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Buna ziua, bine ati venit, pofti\i 9i colegii in sala ca sa putem 
Tncepe mai repede. 

Domnul Secretar general Tudor Toma 
Buna ziua doamnelor ~i domnilor, am rugamintea pentru 

consilierii care nu au semnat prezenta sa o facii. Voi da citire unor 
note Tn atentia Consiliului General. 

Prin adresa nr. 1120621/19.11.2012 Tnregistrata Ia Directia 
Asistenta Tehnica ~i Juridici! sub nr. 3177/27.11.2012 Hartia Vlad, 
Pi\igoi Mihu\ Mihai, Pi\igoi Mihu\ Marius, Ciobanescu Viorica, Aldea 
Bogdan, Gagea Andrei prin intremediul Cabinetului de avoca! Dobre 
Marcel - Aurel au formula! plangere prealabila prin care solicita 
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 116/30.03.2009 privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Str. Gh. lonescu Sise~ti nr. 129- 133, 
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sector 1, motivand faptul ca actul administrativ mai sus mentionat a 
lost aprobat cu incalcarea prevederilor art. 31 '1 alin. 1, 2, 3,' art. 47 
alin. 6, art. 49 alin. 4 din Legea nr. 350/2001 privind amenajarea 
teritoriului ?i urbanismul, cu rnodificarile ?i completarile ulterioare, in 
vigoare Ia data aprobarii. 

Contestatarii sus\in faptul ca nu s-a \inut cont de situa\ia 
existenta pe teren Ia momentul aprobarii Hotararii C.G.M.B. nr. 
116/2009, intrucat construc\iile respective nu figurau pe planul de 
reglementare aferent documenta\iei mai sus men\ionate. 

Prin adresa nr. 1120252/16.11.2012 inregistrata Ia Direc\ia 
AsistenVl Tehnica ?i Juridica sub nr. 3079/19.11.2012 domnul 
Coco?ila Danu\ a formula! plangere prealabila prin care solicita 
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 131/30.08.2012 privind aprobarea 
P!anului Urbanistic Zonal Penetra\ie Splaiul lndependen\ei - Ciurel
.Autostrada Bucure~ti - Pite~ti, motivand faptul ca actul administrativ 
mai sus men\lonat nu· a avut avizele necesare conform legii Ia data 
adoptarii. iar consultarea publicului trebuia sa respecte o procedura 
mai complexa a O[dinului M.D.R.T nr. 2701/2011 cu privire Ia 
revizuirea planurilor de urbanism. 

Prin adresele inregistrate Ia Primaria Municipiului Bucure?ti -
Cabinet Secretar cu nr. 3957/6/07.11.20.12 ?i cu nr. 
3958/6/07.11.2012, iar Ia Direc\ia Asisten\a Tehnica ?i Juridica cu nr. 
297 4/08.11.2012 ?i cu nr. 2975/08.11.2012, domnul Sande 
Varjoghe, in calitate de candida! Ia concursul de proiecte de 
management pentru ocuparea postului de Director general al 
Muzeului Na\ional al Literaturii Romane, ?i Re\eaua Na\ionala a 
Muzeelor din Romania, reprezenta\i conven\ional prin SCA Badea, 
Popa ?i Asocia\ii, au formula! plangere prealabila in temeiul Legii nr. 
554/2004 privind contenciosul administrativ, cu modificarile ?i 
completarile ulterioare, prin care solicita emiterea imediata a 
deciziei/dispozi\iei ~i demararea procedurilor administrative de 
organizare a unui concurs de proiecte de management pentru 
ocuparea postului de Director General al Muzeului Na\ional al 
Literaturii Romane, in conditiile OUG nr. 189/2008 privind 
managementul institu\iilor publi,ce de cultura, cu modificarile ?i 
completarile ulterioare. 
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Prin adresa nr. 9590/09.11.2012 inregistrata Ia Directia 
Asistenta Tehnica §i Juridica sub nr. 3004/12.11.2012 Direciia 
Urbanis'm din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Geneial 
al Municipiului Bucure§li ne-a transmis procesul - verbal de control 
nr. 121/30.08.2012, avand ca obiect verilicarea respectarii 
prevederilor legale privind documenta(ia de urbanism PUZ - str. Mr. 
Gheorghe 9on(u nr. 13A, sector 1, a probata prin Hotararea C.G.M.B. 
nr. 18/27.01.2011, care a lost semnat de catre Arhitectul 9el al 
Municipiului Bucure§ti cu divergeil(a prezentata in adresa nr. 
8918/11 .1 0.2012 transmisa lnspectoratului de Stat in Construc(ii. 

Men(ionam ca, adresele pot li consultate Ia Direc(ia Asisten(a 
Tehnica §i Juridica, et. 4, camera 3. 

Prin adresa inregistrata Ia Primaria Municipiului Bucure§ti -
Cabinet Secretar cu nr. 381)2/6/01.J1,2912_ §iJa. Direc(ia Asisten(a _ ,, . 
Tehnica §i Juridica cu nr. 2935/06.11.2012, a lost comunicata 
plan-gere prealabilaa Municipiului Bucure§li, prin Primar General, prin 
care solicita revocarea t1otararii C.G.M.B. nr. 161/28.09.2012 priliind P·
aprobarea Regulamehtului de organizare §i desla§urare a evaluarii · · · 
managementului Ia institu(iile publice de cultura de interes local al 
Municipiului Bucure§li, considerand-o ca liind emisa cu incalcarea 
prevederilor art. 63 alin.(1) lit. d) §i alin, (5) lit. e) din Legea 215/2001 
privind administra(ia publica !ocala,· republicata, cu modilicarile 9i 

' completarile ulterioare, dispozi(ii legale· care reglementeaza atribu(iile 
primarului. · · 

Prin ad res a nr. 1116273/30.10.2012 inregistrata Ia Direc(ia 
Asistenta Tehnica §i Juridica sub nr. 2880/01.11.2012 lnstitutia 
Prefectului Municipiului Bucure§ti ne-a transmis sesizarea 
lnspectoratului de Stat in Cons!ruc\ii - Direc\ia Regionala in 
Construc(ii Bucure§ti-llfov nr. 1057P/05.09.2012, prin care ne 
comunica faptul ca Hotararea C.G.M.B. nr. 18/27.01.2011 privind 
aprobarea Planului Urbanistic Zonal - str. Maier Gheorghe 9ontu nr. 
13A, sector 1, a lost aprobata cu incalcarea prevederilor art. 47 alin 
(5) §i art. 54 a lin (1) din Legea nr. 350/2001 privind amenajarea 
teritoriului §i urbanismul, cu modilicarile §i completarile ulterioare, in 
vigoare Ia data aprobarii, avand in vedere ca a lost initial de un 
investitor privat. 7 

/ . "'·"'"" '"•- ···-- . 
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De asemenea, lnspectoratul de Stat !n Constructii - Directia 
Regionala !n Construc(ii Bucure~ti-llfov solicita revocaiea Hotar<'irii 
C.G.M.B. nr. 18/27.01.2011 privind aprobarea Planului Urbanistic 
Zonal- str. Maior Gheorghe ~on(u nr. 13A, sector 1. 

Rag Secretariatul tehnic sa-mi comunice numarul de consilieri 
prezenti. 

1~ sala sun! semna\i 42 !n aces! moment. 
Doamnelor §i domnilor consilieri va supun Ia vat procesul

verbal al ~edin(ei Consiliului General al Municipiului Bucure~ti din 
data de 31 octombrie 2012. 

Cine este pentru? majoritatea de voturi, ab\ineri? 0 voturi 
!mpotriva? 0 voturi. 

Domnule pre~edinte va rog. 

DomnuL Presedinte de sedin(a Angelescu Ramiro Robert 
. , Eduard , ,, 
.. ·· ;. !-Bun a ziua, s-a con statal ca lndepHnipl cvorumul pentru 

. desf~§urarea §edin(ei §i a~ vrea sa declar 9edin(a deschisa. Vreau sa 
va supun aten\iei o I isla cu solicitari pentru luarea de cuvant !n cadrul 
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti §i totodata sa stabilim, 
!mpreuna, §i o durata de limp, pe care dan~ii o au Ia dispozi\ie, ca sa 
ne vorbeasca !n fata Consiliului, daca veti fi de acord, bine!nteles cu , , , 
lucrul acesta. 0 parte dintre cei care fac solicitari, au aceste solicitari 
Ia unul din punctele de pe ordinea de zi. Deci avem urmatoarea lista: 
domnul Statie Dumitru, .domnul ~oiu Andrei, doamna Tanase 
Carmen, doamna I lie Liliana, domnul Edu Adrian, domnul luna Mihai, 
domnul Galin Marin, domnul Burboc Petrica, doamna Cazanu 
Georgeta, doamna Nicolae Ana Maria, domnul Vidroi Nicolae, 
domnul Badea I on, domnul Avramescu Daniel, doamna Toma Au rica, 
domnul Pascu Octavian, doamna Dancu\ Maria, domnul Ganea 
Dumitru, doamna Nica Maria ~i doamna Oancea Ileana. 

1n primul rand, a§ vrea sa stabilim, de Ia 1nceput pentru cei care 
vor lua cuvantul, cam cate minute sa-i lasam sa vorbeasca, sa avem 
un cadru clar !n care sa ne desfa§uram, eu va propun 3 minute, daca 
sunteti de a cord? 

' Cine este pentru? majoritatea de voturi, ab\ineri? 0 voturi, 
1mpotriva? 0 voturi. 

Deci, le vom acorda 3 minute. 0 sa-i rugam sa ia cuvantul Ia 
punctul de diverse, dar Ia sfar§ilul ~edin(ei. 

... , ...... 
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Cine este pentru? majoritatea de voturi, ab\ineri? 2 voturi, 
1mpotrivil? 0 voturi. 

Le vom da cuvantul acestor persoane Ia punctul de diverse. 
Daca exista, din partea domnului viceprimar propuneri de 

scoatere de pe ordinea de zi a unor,puncte? 

Domnul consilier Pieptea Cornel 
Multumesc. Solicit executivului retragerea punctului 10 de pe 

ordinea de zi, privind stabilirea indemniza\iei membrilor Comisiei 
pentru aplicarea Legii nr.550/2002 de Ia nivelul Municipiului Bucure§ti 
§i de asemenea, solicit ca punctul 3 de pe ordinea de zi sa fie \recut 
1naintea punctului de diverse. Mul\umesc. 

La ora 13,50 au sosit In sala de consiliu, urmatorii consilieri: 
Voicu.Mihai, lli_escu Catalin Lucian, Zorkoczy Julia., 

Domnul Viceprimar Marcel Octavian Nicolaescu-
Daca exista aceasta propuner!l suntem de acord. De 

asemenea, propun spre aten\ia dumn_eavoastra o _ suplimentare a 
ordinii de zi cu 2 puncte: ., · 

1. Proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii nr. 
228/28.11.2011 privind aprobarea proiectului "lmplementarea unui 
sistem integral de e-sanatate 1n cadrul Spitalului de Bali Cronice "Sf. 
Luca" pentru facilitarea accesului cela\enilor Ia servicii medicate de 
calitate" §i a cheltuielilor legate de proiect prin Programul Operational 
Sectorial Cre~terea Competitivita\ii Economice 2007-2013, Axa 
Prioritara Ill, Domeniul Major de lnterven\ie 2, Opera\iunea 4 
Sus\inerea implementarii de solu\ii de e-sanatate §i asigurarea 
conexiunii de broadband acolo unde este necesar, iar al 2-lea punct 
pe ordinea de zi suplimentara: 

2. Proie.ct de hotarare privind repartizarea pe sectoarele 
municipiului Bucure~ti a sumelor pentru finan\area drepturilor privind 
acordarea de produse lactate §i ·de panifica\ie pentru elevii din 
1nva\amantul primar ~i gimnazial de stat ~i privat, precum §i pentru 
copiii pre~colari din gradini\ele de stat ~i private cu program normal 
de 4 ore, conform OUG nr.61/2012. Multumesc .. -, 

Domnul Preeyedinte de eyedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

/---

\ 
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Bun, daca mai sun! 9i alji consilieri care doresc sa ia cuvantul? 

Doamna consilier Tapardel Claudia 
Stimaji colegi, §tiu ca avem o ordine de zi foarte incarcata, dar 

cred ca este o propunere importanta pentru ca noi, in calitate de 
reprezentanji ai cetajenilor municipiului Bucure§ti, anul acesta am 
suferit ni§te pierderi foarte mari, ni§te mari actori ai jarii noastre, 
precum lon Lucian, ?erban lonescu, Emil Hosu 9i Iurie Darie au 
!recut in nefiinja §i pentru ca avem §i rolul de a sprijini cultura 9i 
pentru ca toji regretam moartea acestor actori, a§ vrea sa propun 
executivului, §i §liu ca §i domnul primar este in asentimentul meu, 
chiar 9i in lipsa, ca sa acordam o stea pe Aleea Celebritajilor celor 4 
mari actori care au trecut in nefiinja, anul acesta, cate o stea pentru 
fiecare, evident, §i mai mull de cat atat, cred ca este o inijiativa Ia 

~ care trebuie sa. ne gandim, aceea de a da unor. titani ai culturii. 
romane~ti nume de strada in municipiul Bucure9li, este evident ca 
procedura· este foarte complicata, de Tnlocu.ire a denumirii unor strazi, 
cu alte · i1Uine 'de strazi, dar ne gandim ca pe viitor, cand se vor 
construi alte centre rezidenjiale, 9i vom avea noi strazi in ~municipiul 
Bucure§li, aceste strazi sa poarte nur1:1ele unor personalitaji, a9a cum 
a lost Emil Hosu, care dincolo de un om de cultura a lost 9i un 
aparator al libertajii §i al democrajiei, un titan al culturii, precum lon 
Lucian sau actorul ?erban lonescu, §i evident ca aceasta inijiativa 
poate fi extinsa 9i pentru alji mari oameni de cultura ai societajii 
romaneljti Va muljumesc frumos 9i vreau ca executivul sa ia in 
considerajie aceasta propunere. Deci, eu va spun este inijiativa 
consilierilor generali, dar legislajia este complicata, trebuie sa treaca 
prin Direcjia de Patrimoniu, printr-un aviz de Ia Prelectura, exista o 
comisie de atribuire de denumiri de strazi §i chiar rag executivul sa ne 
sprijine in aceasta inijiativa. Va muljumesc. 

Domnul Viceprimar Marcel Octavian Nicolaescu 
Am rejinut propunerea dumneavoastra 9i o sa analizam 

posibilitatea inijierii acestui proiect. 

Domnul Pre:;;edinte de :;;edinja Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Zl. 

Bun, daca mai este 9i altcineva care dore9te sa ia cuvantul? 
Atunci o sa vreau 9i eu sa iau cuvantul, inainte de ordinea de 

'::-\ 
"""-... 
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Vreau sa va lac o informare, referitoare Ia situatia contractului 
cu Luxten incheiat in a nul 1997, intre primaria capitalei §i ... o sa va 
citesc multe dintre amanunte, pentru ca sunt ni§te date, o sa va rag 
sa fi\i aten\i deoarece, intre limp, trecand foarte mul\i ani s-au produs 
§i foarte multe schimbari, despre care, noi nu am luat Ia cuno§tin\a, 
eel pu\in pan a in momentul de fa\a," $i o sa a§teptam §i lamuriri din 
partea executivului. Bun. Deci, contractu! cu Luxten poarta numarul 
206/1997 §i a lost incheiai intre Primaria Municipiului Bucure§ti §i 
reprezentata de primarul general interimar, Viorel Lis §i S.C. Luxten 
Lighting SA Arad, inmatriculata Ia Registrul Comef"\ului nr. J 
02/1969/1994. 

in data de 31.08.2012 Comisia de transporturi din cadrul 
Consiliului general al Municipiului Bucure§ti a trimis o adresa catre 
Directia Utilitati Publice, in atentia domnului director executiv Cosmin 

' ' ' Flavius Gheorghiu, prin care se solicita copia.contractului de delegare 
a serviciului de iluminat public in municipiui_Bucure§ti, drept urmare,. . 
Direc\ia UtilitafPiiblice a raspuns prin adresa nr. 2363/18.09.2012, , •. ,, 
indicand in mod eronat o alta . .societate cu nume asemanator
gestionarului real al contractului cu nr. 206/1997, totodata direc\ia de 
specialitate ne-a informal ca aces! contract are o durata de 15 ani §i 
cava expira in data de 29.12.2012, vorbim de contractu! cu Luxten, 
deci, expira in anul acesta pe data .·."de 29 decembrie. in aceea§i 
adresa am lost informa\i, tara a se indica o data exacta, ca in anul 
2001, intre Primaria Municipiului Bucure§ti §i reprezentata de 
primarul general, Traian Basescu §i S.C. Luxten Lighting Company 
SA, deci este o diferen\a intre numel.e titularului de contract §i eel 
care a semnat actul aditional, a lost semnat un act aditional Ia 

' ' 
contractu! 206/1997 prin care aces! contract se prelunge§te cu durata 
de 5 ani, pentru perioada 2013 - 2017. Aces! document va fi §i 
anexat in co pie. Odata cu primirea documentelor membrii comisiei de 
transporturi au facut o analiza a contractului §i a actelor adi\ionale 
aferente, iar in urma analizei efectuate s-au constatat urmatoarele: 
contractu! 206/1997 a lost incheiat cu o societate infiin\ata in anul 
1994, S.C. Luxten Lighting SA cu nr. de inregistrare Ia Registrul 
Comer\ului J 02/1969/1994, aces! contract a lost semnat pentru o 
perioada de 15 ani, insa actul adi\ional, pentru care institu\ia 
Primariei Capitalei nu a prezentat un numar de inregistrare §i o data 
exacta a semnarii, a lost semnat cu o alta societate infiin\ata in anul 
2000, cu nume asemanator §i cu d<;~,le de identificare diferite S.C. 
Luxten Lightin Company S.A. cu•nr. de inmatriculare Ia Registrul 

//_. 
I , .. 
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Comerjului J 35/17/2000. Totodata, contractul incheiat Ia data de 
29.12.1997 intre primarie ~i S.C. Luxten Lighting SA cu nr. de 
identificare Ia Registrul Comerjului J 02/1969/1994 a lost semnat tara 
respectarea hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure~ti nr. 
54/27.03.1997, hotarare privind stabilirea de reguli generale ale 
organizarii, functionarii ~i dezvoltarii serviciilor publice din municipiul 
Bucure~ti, in care Ia art. 7 se prevede in mod expres ca este nevoie 
de aprobarea Consiliului Generai al Municipiului Bucure~ti in procesul 
incheierii contractelor, pregatirea, organizarea licitatiilor, selectia 

. ' ' 
contractelor, urm'arirea realizarii, cirC~Iatiei informatiilor, controlul. 
Totodata in hotararea nr. 54/27.03.1'997 se stipuleaza' ca prevederile 
acestei hotarari se aplica in mod expres ~i iluminatului public. Prin 
actul adi\ional nr. 16 semnat in data de 29.12.2011 Primaria 
Generala a solicitat introducerea in cadrul contractului cu nr. 
206/1997 a legislatiei .1n- vigoare, in domeniul _serviciilor de utUitate'
publica astfel: Lege<J nr. 51/2006 privind serviciile comunitare de 
utilitati· publice, OUG nr: 13/2008 pentru mm;lific'lrea Legii 51/2.006, · 
Legea m.: 230/2006 privind serviciul de iluminat puplic ~i Ord. nr. 
86/2007 ·pentFu aprobarea regulamentului cadru. Q.i.n aces! moment, 
societatea gestionara a contractu lui 206/1997, fiind obligata sa detina 
licenta ANRSC de clasa I pentru iluminat public. Din verificarile 
efect'uate in Registrul evidentelor licentelor valabile Ia data de 
15.10.2012, s-a constatat ca exista o societate cu cod de operator 
TM 6734030 - S.C. Luxten Lighting Company SA Timi~oara, 
detinatoare de licenta, incepand cu data de 08.11.2007 care expira 
pe. data de 08.112012. Pana in momentul de lata nu am reu~it sa 
clarificam daca aceasta societate este gestionarul contractului de 
delegare iluminat public nr. 206/2007. Din verificarile efectuate Ia 
Regislrul Comertului s-a constatat ca:primarul municipiului Bucure~ti 
a semnat contractul nr. 206/1997 este radiata de Ia Registrul 
Comertului din data de 30.03.2005, aceea societate nu mai exista. 

' Totodata ~i societate cu care se presupune ca exista un act 
aditional nedatat ~i neinregistrat, din informatiile furnizate pana in 
aces! moment de reprezentantii primariei ~i aceasta societate este 
radiata de Ia Registrul Comertului din data de 24.08.2009. 

ln perioada 2010-2012 prima ria municipiului Bucure~ti a viral 
catre societatea S.C. Luxten Lighting Company SA infiintata in 2009 
cu J40/90/82/2009 suma de 171 milioane lei, aproximativ 40 de 
milioane de euro, Tn conditiile in care contractul este semnat cu S.C. 

' 
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Luxten Lighting S.A. infiin\alii in 1994 cu J02/19/69/1994. Al?leptam 
lamuriri din partea executivului pe aceasta lema: 

Ca urmare a celor constatate din partea Comisiei de 
transporturi, Comisia de Utilitati s-a adresat Directiei Juridice a 

' ' 
primariei pentru a furniza informa!iile referitoare Ia contractu! nr. 
206/1997. Raspunsul direc\iei semnat de domnul director Adrian 
lordache in data de 04.11.2012 nu prezinta informa\iile reale 
constatate de catre membrii comisiei. Astfel, in interiorul raspunsului 
pentru a masca ca acest contract l?i actele adi\ionale sun! semnate 
de firme cu denumiri diferite, precum l?i numar de inregistrare Ia 
Registrul Comef\ului diferit, acesta a nominalizat o societate SC 
Luxten SA, societate care nu exista inregistrata Ia Registrul 
Comer\ului l?i cu care prima ria nu are niciun fel de contract Mai mull, 
indi:and aceasta confuzie directorul Dlrectiei Juridice care semneaza 
inca din anul 2004 actele aditionale' Ia' contract 2061199~, nu .a. 
semnalat faptul ca semnarea acestor acte incalca Hotarilrea 
Consiliului ·General al Municipiului Bucurel?li rirr· 54.'27,03?1997, ·a 
creal o reala pfoblema municipiului Bucurel?li, pentru·:faplilJ.:ca ne 
aflam in situil!ia•J<n care contractu! expira pe data dei 29 decembrie 
2012 iar actul adi\ional nu este ihregistrat l?i datal, l?i mal niult este 
semnat cu o alta firma deci\t gestionarul contractu lui 206/1997, firma 
care nu mai exista in prezent. 

Totodata, consideram ca ac!ionilnd in aces! fel, l?i-a neglijat 
atribu\iile de serviciu. Pentru acest motiv solicitam Primarului 
General al Municipiului Bucurel?li demiterea acestuia l?i clarificarea 
situatiei juridice l?i economice din contractu! nr. 206/1997. Vii 
multumesc. 

' Daca dorel?te cineva sa ia cuvantul? 

Domnul consilier Stan I on 
Stima\i colegi, · va rog, vad ca. nu mal suntem in formula 

completa de Ia inceputul l?edin(ei, eu vreau sa vii informez tolul?i ca 
Legea iluminatului public prevede ta orice contract Ia termenul 
expirarii sa nu mal poata fi prelungit sine die sau prin acte adi(ionale 
decal cu acordul Consiliului General in cazul nostru sau cu acordul 
consiliilor locale din alte localilii!i. Ce va pot spune este ca una din 
prevederile Legii iluminatului public, prevede ca iluminatul public 
stradal, incepand din 2006, respectiv l?i Ia noi in Bucurel?li, dupa ce 
expira aces! contract sa se faca de firme care au o tehnologie 
moderna, respectiv ilumin<;lt, p§ led, asta inseamna ca din 
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cuno§tin\ele mele minore exista fi,rme mari cum ar fi Phillips, Sharp, 
sau allele care pot sa faca aces! lucru, in nici un caz firma Luxten. 
Este de men\ionat, totu§i ca ar trebui sa §lim cu to\ii ca noi Ia Comisia 
de transporturi am reu§it sa facem o. adresa prin care ceream sa 
vedem cum s-au facut pla!ile de catre AdministraJia Strazilor catre 
Luxten, in sensul in care trebuie sa §liJi, ca o parte din stalpii de 
iluminat public sun! ai Enel-ului, iar o parte sunt ai municipalitatii 
!acute prin proiectul de investiJii de catre Luxten. ' Domnul'e 
pre§edinte, solicitam prin aceasta cauza, in plenul acestei §edin\e §i 
o situaJie exacta a plaJilor, situatie care nu o avem astazi cand 
discutam despre plaJile facute de Administratia Strazilor catre Luxten. 
Deci sun! ni§te elemente care ne lac sa lim ingrijoraJi despre aceasta 
problema pentru a nu ne trezi cu alte .... gen Costanda etc. Avem 
posibilitatea sa lim tara\i prin instanJe. Deci, pentru aces! lucru 
sGiieitam -ca.lntr-o alta §edin\8, probabil JJna · extraordinara,. sa-L·• 
mandatam pe primarul general sa gaseasca acele solu\ii vCab.ile .... 
pentru iluminatul public· stradal in -Bucure§ti, §i ca §i proiect de"!· 
hotarare sa ni-l prezinte intr-a ~din~.pe care o facem noi, probabH •
una extraordinara. MUI\umesc, acestea au fast precizarile. 

Domnul Presedinte de sedinta · Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Va multumim domnul Stan, daca mai este §i altcineva? , . 

Domnul Consilier Vaduva Silviu 
Buna ziua stima\i colegi, dragi membri ai executivului, 

reprezentat aici de domnii viceprimari, lac inca o data apel sa 
introducem pe ordinea de zi proiectul pe care PDL 1-a depus §i 
solicitarea pe care am facut-o, ca cetatenii sa aiba acces liber §i 
neingradit Ia §edin\ele Consiliului General. Haide\i sa gasim o solutie 
ca ONG-urile, ceta\enii §i presa sa aiba condi\iile de a participa Ia 
aceste §edin\e de Consiliu General. Nu cer ceva, oamenii din fa\a 
Primariei nu cer ceva ilegal, nu cer o facilitate, cer ceea ce legea 
prevede in mod expres. Haide\i sa gasim o situatie, sa gasim o 
varianta in care pot participa §I. ei ala)uri de noi Ia aceste §edin\e. $i 
dragi colegi, va reamintesc un lucru• in politica, oricat de lung ar fi un 
mandai, pan a Ia urma tot fn opozi\ie ve\i ajunge, iar abuzul de putere 
va face ca opozi\ia sa fie §i mai grea, deci nu faoe\i gre§eli §i abuzuri 
atunci cand ave\i o guvernare absoluta, deci va rag , gandi\i-va Ia 
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lucrul acesta. Ca sa aveti o opozitie comoda, acum ca aveti o 
majoritate absoluta, pregati\i-va teremll, aveji grija ce legi daji. ' 

Domnul Pre§edinte · de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Va multumim domnul Vaduva. 
' ' ,. ,• 

Domnul Consilier Pieptea Cornel 
Muljumesc domnule pre~edinte, in primul rand vreau sa fac un 

apel Ia toji colegii sa raspunda ferm Ia convocarea pentru ~edinja de 
consiliu, Ia ora Ia care a fast stabilit consiliu, astfel sa nu mai fncepem 
cu 40 - 50 de minute inUlrziere. Totodata, din punct de vedere 
procedural, Ia inceput, domnule pre~edinte fac apel Ia 
dumneavoastra sa faceti exact ceea ce aveti stabilit fn atributii, ' ' . ' ' 
prezentari Ia fnceputul §edinjei, de~i subiectul. es(e unul extrem de_ 
important, va- spun cil mle personal, nu. mi se par. oportune in ,. 
cori.di(iile \n care pe cetajeni i-am lasat Ia final.':~~ . .., 

, . DQmnut,.,Presedinte de §edinta Angelesi::u.HaO)ir9 Robert 
Eduard. .· .. .. . . 

Va muljumim domnul Pieptea. -' · ' · ,. 
Mergem mai departe o sa va supun Ia vat scoaterea ... mai este 

cineva? Va rag 

Domnul Consilier Giuqula Mihai :obru 
Vroiam sa fiu foarte scurt cu privire Ia prezenja presei §i a 

cetatenilor. Din cate se vede avem televiziuni \n. sala, daca cumva , , 
era vorba despre televiziunile de partid, Hni pare rau ca nu putem sa 
avem lac §i pentru televiziunile de partid, iar cu privire Ia opozitie, 
este posibil ca no'i sa lim \n opozijie, dar dumneavoastra nu 0 sa mai 
fiti niciodata Ia putere. , 

Domnul Pre§edinte de §edinja Anqelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Va mul(umim domnul Giugula. 
Mergem mai departe, va supun Ia vat scoaterea de pe ordinea 

de zi a punctului 10, 
Cine este pentru? majoritatea, impotriva? 0 voturi, abjineri? 0 

voturi. 
Aces! punct va fi seas de pe ordinea de zi. 
Va supun Ia vat mutarea punctului 3 \nainte de diverse . 

.. ·oo,., 
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Cine este pentru? majoritatea, 1mpotriva? 1 vot, abtineri? 0 
voturi. ' 

Mai avem §i punctele de pe ordinea suplimentara. Va supun Ia 
vot primul punct pro pus de domnul viceprimar Nicolaescu: 

Proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii nr. 
228/28.11.2011 privind aprobarea proiectului "lmplementarea unui 
sistem integral de e-sanatate 1n cadrul Spitalului de Boli Cronice "Sf. 
Luca" pentru iacilitarea accesului cetijjenilor Ia servicii medicale de 
calitate" §i a cheltuielilor legate de proiect prin Programul Operational 
Sectorial Cre§terea Competitivitajii Economice 2007-2013, Axa 
Prioritara Ill, Domeniul Major de lntervenjie 2, Operajiunea 4 
Susjinerea implementarii de solujii de e-sa.natate 9i asigurarea 
conexiunii de broadband acolo unde este necesar. 

Cine este pentru? majoritatea, 1mpotriva? 1 vot, abjineri? 0 
voturi. 

· Aces! punct va fi introdus pe ordine:;{ de zi suplimentara. .. , __ ' 
Avem 9i punetul 2 pr6'pus tot de domnul vicepr1mai'' 

Nicoleaescu. - ,,:_·. ;:·:.: 
Proiect de hoUirare privind repartizarea pe sectoarele 

municipiului Bucure§li a sumelor pentru finanjarea drepturilor privind 
acordarea de produse ·lactate §i de panificajie pentru elevii din 
1nvajamantul primar §i gimnazial de stat §i privat, precum §i pentru 
copiii pre9colari din gradinijele de stat §i private cu program normal 
de 4 ore, conform OUG nr.61 /2012 

Cine este pentru? majoritatea, 1nwotriva? 0 voturi, abjineri? 0 
voturi. 

Acest punct va fi introdus pe ordinea de zi suplimentara. 
Va supun acum Ia vot ordinea de zi cu modificarile prezentate, 

1n integralitate. 
Cine este pentru? majoritatea, 1mpotriva? 0 voturi, abjineri? 0 

voturi. 
Va supun Ia vot ordinea de zi, 1n integralitate, a9a cum a lost ea 

introdusa. 
Cine este pentru? majoritatea, 1mpotriva? 0 voturi, abjineri? 0 

voturi. 
lntram pe ordinea de zi, avem: 
Punctul nr. 1 - proiect de hotarare privind prelungirea 

contractului de 1nchiriere aprobat prin HCGMB nr. 
352/22.10.2009, daca sunt luari de cuvant Ia acest proiect? 

) 
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Domnul Consilier Pieptea Cornel 
Multumesc domnule pre~edinte, un amendament din partea 

Comisiei economice, Tn anexa Ia punctul 2. 1, forma propusa prin 
amendament este urmatoarea: durata contractului se prelunge1?te cu 
un an din data de 11.12. 2012, \n aceea1?i termeni 1?i condijii. Va 
multumesc. , 

Domnul Consilier Stan ion 
Stimaji colegi, vreau sa va spun doua lucruri, care mi se par 

importante, cineva de Ia executiv sa ne prezinte 1?i noua stadiul 
lucrarilor de consolidare a vechiului sediu. De ce vreau aces! lucru ? 
pentru ca nu mai conteaza, ~tiji punctul meu de vedere cand a fast Ia 
vremea respectiva, prin mutarea activitatii Consiliului aici. Macar daca 
tot votam astazi, prelungirea contractului pe un an sau a~a cum se 
prezinta, v~m ca cineva din cadrul executivului, de aici domnul 
Viceprimar, sa-l chemati sa ne prezinte ~i n~ua stacfiul lucrarilor de 
consolidare' al vechiului sediu, pentru ca din cuno1?!in\ele mele, s-a 
depa§itfoa'rte mull termenul de executie, nu mai vorbesc ca pentru 
cei care sunt Tn zona aco.lo, este un calvar, un co§mar pentru ca sun! 
ma1?ini care vin 1?i descarca fier beton, ciment, betoane, ba mai mull 
firma NET CITY, care avea obligajia, de acum cativa ani de zile sa 
mute cablajele privind internetul ~i celelalte activitaji, cu fibra optica Ia 
nivelul carosabilului, Ia nivelul stalpilor de iluminat stradal, vad ca 
lucreaza 1?i aia \ntr-o mare veselie de vreo 2 - 3 saptamani acolo ~i 
ca 1?i ales al Consiliului General vreau sa 1?liu 1?i eu cand sun! gala 
lucrarile de consolidate, care repel, \nainte sa votam aces! punct. 
Pentru 1?edinja viitoare ca sa fiu mai constructiv, ~i mai pragmatic, 
pentru ~edinja urmatoare cineva din .executiv sa ne prezinte l?i noua 
situajia 1?i stadiul lucrarilor privind consolidarea fostului sediu al 
primariei, de altfel un sediu istoric ~.i mull mai placut ca ~i zona ~i ca 
~i ce vreji dumneavoastra decal asia in care suntem. Nu vreau sa va 
spun tot ce ni se \ntampla, sa nu avem unde sa ne \inem comisiile 
pentru ca sunt foarte pujine camere. De aceea ne intereseaza sa 
1?lim cand este gala sediul. 

Domnul Viceprimar Nicolaescu Marcel Octavian 
Am luat cuno~tin\a de propunerea dumneavoastra, din partea 

executivului va exista un raport vizavi de stadiul lucrarilor \n 1?edinja 
din luna decembrie. 
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Domnul Presedinte de sedinia Angelescu Ramiro Robert 
Eduard · · 

Va multumim, domnul viceprima'r' 
Supun Ia vat amendamentul. ... 

Domnul consilier Vaduva Silviu 
Stima\i colegi, consecvent pozi\iei de pana acum grupul POL va 

vola lmpotriva Ia aces! proiect. lndiferent de cat de repede \tor fi gala 
lucrarile Ia cladirea veche, primaria capitalei trebuie sa pastreze 
aceasta clad ire pentru ca a platit pana acum pentru ea. ~i a~a cum s
a votat In primul moment, s-a stabilit lnchirierea acestei cladiri. ... era 
de fapt vorba despre un leasing operational, ~i In patru ani de zile, 
teoretic, s-a acoperit cestui cladirii ~i ar trebui sa pastram aceasta 
cladire. Dar majoritatea clara de doua treimi, de peste doua treimi a 
USL-ului-poate sa se-exprime astazi ~i sa arate transparenta fata de .. 
cheltuirea banului ·public prin aceasta decizie. De . asemene;;~~. · 
solicitam vat nominaL Va multum!lsc.. ·''' ,. ... . ,., .. · 

' , , ,:.,r ··-. ; , 

Domnul Presedinte ··de · §edin\a 
Eduard 

Mai dore~te cineva sa ia cuvantul? 

Domnul consilier Rizoiu Mircea 

Angelescu Ramiro Robertco<c 'c~·. 

Ma adresez colegilor no~tri din partidul acela care a fast 
reprezentat In .... domnilor ~ti\i prea bine ca trebuie sa •terminam 
balciul acesta pentru ca nu se poate .... este ridicol. Suntem aici 
pentru a servi atat cetatenii Bucurel?tiului, cat l?i Bucurel?tiul In 
ansamblu cu tot ceea ce II reprezinta. Daca crede\i ca trebuie sa 
mergem pe principiul acela ,ba pe mala, ba pe mala" nu facem nimic. 
0 spun deschis, va rag sa fi\i reali~ti avand In vedere ca randul !recut 
dumneavoastra era\i cei care a\i stabilit regulile, noi le-am mo~tenit 
pe cele pe care le-a\i facut dumneavoastra. Va rag frumos sa nu mai 
invoca\i pentru ca este chiar aiuritor sa invoca\i lucruri care chiar nu
~i au rostul. Va multumesc. 

' i' 
Domnul Presedinte de sedin\a Angelescu Ramiro Robert 

Eduard 
Supun Ia vat propunerea domnului Vaduva pentru .. .. In 

momentulln care o ve\i avea o consemnam nicio problema. 
Supun Ia vat propunere9 domnului Vaduva pentru vat nominal: 



Cine este pentru? 9 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, ab\ineri? 
majoritate de voturi. . 

Aceasta propunere nu a trecuj. 

Supun Ia vot ... suntem Tn procedura de vot, va rog frumos! 
Deci supun Ia vot amendamentul domnului Pieptea referitor Ia 

durata de prelungire a contractului pentru pedoada Tncepand cu 
11 .12.2012 de un an ... propunerea comisiei. 

Cine este pentru? 29 de voturi , ... mai numara\i o data! 
Cine este pentru? 35 de voturi, Tmpotriva? 4 voturi, ab\ineri? 4 

voturi. 
Aces! amend amen! a fost adoptat. 
Supun Ia vot proiectul de hotarare Tn integralitatea lui, respectiv 

proiectul de hotarare privind prelungirea contractului de 
inc::hiriere aprobat prin HCGMB nr. 352/22.10.2009., , , . , . 

Cine este pentru? 36 de voturi, Tn:Rol[i\ta? 5 voturi, ab\ineri? 1 
·,vet .~ '.'.-· ·' 

Aces! proiect de .hotMlre a fostadoptat. •> 
'.'. '··. 

Trecem mai departe. 
Proiectul cu nr. 2 pe ordinea de zi - proiect de hotarare 

privind rectificarea bugetului propriu al Municipiului Bucurel;ti 
pe anul 2012. 

Daca sun! luari de cuvant, amendamente, .propuneri? 

Doamna Consilier Draghici Aurelia Gratiela 
Am structural un amendament conform legii pe_ capitole, 

subcapitole, titluri, articole, alineate, conform prevederilor legale pe 
care l-am depus Ia Secretariatul General, ca baza de Tnregistrare de 
catre ordonatorul principal de credite, a modificarilor pe care le 
propun Tn nivelul ~i structura bugetului rectificat astfel: 

Administra\ia Gradina Zoologica a estimat eronat necesarul de 
salarii pe luna decembrie cu minus 60 de mii de lei. Propun 
suplimentarea cu aceasta suma Ia Administra\ia Gradina Zoologica 
prin diminuarea corespunzatoare .de Ia Teatrul de Comedie care a 
identificat un surplus Ia salarii. Propun aprobarea, conform anexei 
depuse Ia aces! amendament. Mai departe,Teatrul Bulandra a 
constatat ca nu mai poate cheltui pana Ia sfar~itul anului sumele 
pentru investi\ii de natura construc\iilcir §i solicita redistribuirea sumei 
neutilizate, Tn cuantum de 415 mii mii lei propuse ca influen\a Tn 
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proiectul de rectificare pentru finanjarea proiectelor sale culturale. 
Propun de asemenea, aprobarea conform anexei depuse Ia aces! 
amendament ~i mai departe in vederea efectuarii unor plaji urgente 
pentru reparajii Ia unele spitale, ASSMB solicita suplimentarea cu 
inca 1441 mii lei faja de proiectul de mii, mii lei, faja de proiectul de 
hotarare. Asta pentru ca Spitalul ,Carol Davila" ~i Spitalul Malaxa 
solicita suplimentarea listelor de investijii cu 8944 mii mii lei, in total. 
Va propun ca aceste sume sa fie finanjate diminuandu-se bugetul 
PMB faja de proiectul de rectificare Ia despagubiri civile cu inca 
10.385 mii mii lei. 

Prin urmare, propun aprobarea acestui amendament conform 
anexei depuse Ia secretariat. Va muljumesc. 

Doamna Consilier Popescu Manuela Violeta 
Domnule pre!?Eldinte, am o prop.unere.de amendamentin~ita 

de executiv, este. 1/o.rba de o gre~eala de redactare in li.sla de 
investijii ~i se solicita indreptarea erorii cuvenite de Ia pozijia ,c, art. 
71.01.01 din: Studii de fezabilitate sistemul rutier in Studii fezabilitate .·. 
semnalizare verticala, dinamica ~i statica. 

Domnul Viceprimar Darabont Dan Alexandru 
Domnule pre~edinte, stimaji colegi a~ dori ~i eu sa susjin ~i sa 

extinct amendamentul precedent. Cu totii am vazut cain ultima vreme 
Administrajia Strazilor a reabi'litat, a re'parat intens marile artere, din 
centru, in special, B-dul Elisabeta, B-dul Kogalniceanu, Splaiul ... 
sunt reabilitate, dar din pacate nu au ajuns banii sau nu a ajuns 
timpul, nu ·sunt marcate ~i nici semnalizate. Este foarte important 
chiar in week-end-ul !recut am avut o solicitare din partea Ministerul 
Administrajiei '?i lnternelor in aces! sens ~i a~ ruga exact cum a sunat 
~i amendamentul precedent, din suma totala care a fost rectificata 
cuprinsa in aceasta rectificare sa aiba in vedere ~i aceste lucrari. Va 
multumesc. , 

Domnul consilier Stan I on 
A~ fi vrut ca cineva de Ia Direcjia Buget sa fie aici, respectiv 

domnul director ... este ... veniji mai aproape sa va viid ochii 
domnule director Savoiu. 0 problema care erect ca ne intereseaza pe 
toji, ~tiji ca de ani de zile ne chinuim sa facem ni~te tramvaie, ele 
sunt intr-un stadiu final de executie, un numar de 5 tramvaie Ia , 
URAC, Uzinele Reparajii Atelierele centrale. Se pare ca pentru a 
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putea fi platite s-a prins in buget, de fapt s-au luat banii celor de Ia 
URAC respectiv RATB-ului, pentru aceste trainvaie ~i din ciite am 
Tn\eles _____ am facut o vizita noi cei de Ia Comisia de transporturi, am 
lost saptamana aceasta acolo ~i exista resurse sa se plateasca doar 
un tramvaL Aceasta inseamna ca 1200 de oameni vor fi lasati in 
suspensie, atat din punct de vedere al salariilor, cat :;;i ___ de Tnnoire a 
parcului, pentru cei care nu cunosc, municipalitatea are circa 500 de 
tramvaie Tn exploatare, din aceste tramvaie peste 75-80% sunt 
imbatranite, nu mai corespund din punctul de vedere al sigurantei §i 
confortului pentru transport calatori, dar pentru ca nu avem posibilita\i 
financiare sa le schimbam Tn urmatorii 1-2 ani: haide\i macar sa nu 
Tngreunam aceasta activitate §i sa le platim pe cele pe care le facem 
Ia URAC, ba mai mull, a:;; dori ca executivul prin domnul viceprimar 
prezent ~i prin domnul de Ia buget sa facem un buget multianual, ca 

--aceste tramllaie sa _poata sa fie Jinan\alfl_ peutru auul wmator 
cuar~tumul poate sa fie undeva ~i Ia 15.-2Q_ge tr_<~mvaie_ Am vorbit cu 
cei <Jeacolo, pot sa faca aceasta activil<l!ll"au capacitatea §i forta de 

- :-munca·sa o faca, lipse~te doar surs;~ finanQiara,Jn concluzie, ca sa 
· nu va• mai re\in, vrem sa prinde\i acolo, _domnule director, plata 
tramvaielor executate pan a acum Ia URAC, ca sa putem sa asiguram 
continuitate §i salariul pentru cei 1200 de salaria\L Va mul\umesc_ 

Domnul viceprimar Marcel Octavian Nicolaescu 
Cu siguran\a vom avea in vedere Ia rectificarea din decembrie_ 

Doamna consilier Tapardel Ana Claudia 
Nu vreau sa lac amendament, dar vreau sa rog Direc\ia de 

Utilita\L __ de Ia inceputul anului, de Ia, prima propunere de proiect, am 
promis ceta\enilor de pe strada Fabii~li ca vom realiza investi\ia de 
iluminat public, pentru ca acolo se afla doua centre reziden\iale cu 
9coli 9i gradini\e 9i nu au iluminat public pe strada_ Din pacate, din 
cauza taierii bugetului Direc\iei de Utilita\i Public,e Ia jumatate pana Tn 
prezent nu s-a putut realiza aces! lucru_ Am promis acelor ceta\eni ca 
odata cu rectificare bugetara aceasta investi\ie va fi prioritara 9i se va 
realiza_ De aceea, reg inca o data, dupa aprobarea rectificarii 
bugetare aceasta investi\ie sa fie· tratata cu urgen\a 9i Tn sfar§it, 
ace§ti oameni de pe strada Fabricii sa beneficieze de iluminat public. 

Domnul viceprimar Marcel Octavian Nicolaescu 
Da, avem cu siguranta Tn vedere :;;i aceasta propunere. 

l ' -~"""-"::17 

. -~ 



Domnul Pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard · 

Supun Ia vat amendamentele formulate. incepem cu primul 
amendament facut de doamna consilier Grajiela Draghici, a~a cum a 
fast prezentat. 

Cine este pentru? 36 de voturi, 1mpotriva? 0 voturi, ab\ineri? 
0 voturi. 

Aces! amendament a fast adoptat. 

Supun Ia vat amendamentul doamnei 
Popescu, a~a cum a fast prezentat. 

Cine este pentru? 36 de voturi, 1mpotriva? 
0 voturi. 

Aces! amendament a fast ad0ptaL 

consilier Manuela 

0 voturi, abtineri? 
' 

Supuh ··1a;; vat arnendamentul domnului viceprinl<Jr .. -Dal'),,- .. 
Alexandru Darabont, fl.~a ,cum a fost prezentat. .... N' , 

Cine este pentru?, 37 de voturi, 1mpotriva? 0 voturi, ab!in!fri?r'i 
0 voturi. 

Aces! amendament a fast adoptat. 

injeleg ca domnul consilier Stan a ajuns Ia o 1n\elegere cu 
executivul, nu aveji o ... 

Supun Ia vat propunerea domnului consilier Stan, pentru 
bugetul multianual de finanjare a tramvaielor. 

E amendament? Nu, e o propunere. 

Domnul consilier Stan ion 
Stima\i colegi, va rag sa ne · respectam reciproc. Eu v-am 

explicat ca Ia URAC au fast 1ntr-un program de construcjie finan\ate 5 
tramvaie, s-au executa! a~a cum s-au executa!, cu inUirziere ~i nu s-a 
platit decal unul. Se plate~te dear unul. Suma aceea a fast taiata de 
cineva de aici din executiv ~i ni se spune acum ca va fi Ia rectificare, 
deci 1nseamna ca va fi un amendament Ia bugetul pe care 11 discuta 
astazi ~i pot sa accept ca Ia urmatoarea ~edin\a sa fie prin~i banii 
pentru cele cinci tramvaie. Problema cu bugetul multianual este o 
etapa after, noi discutam acum pentru. 
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Domnul Pre9edinte de 9edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

' 

Executivul ~i-a Tnsu~it propunerea dumneavoastra, 

Supun Ia vot proiectul de hotarare Tn integralitatea sa. 
Cine este pentru? 35 de voturi, Tmpotriva'( 0 voturi, ab\ineri? 

0 voturi. 
Acest proiect de hotarare .. a lost adoptat, Tmpreuna cu 

amendamentele care au lost propuse, 

Punctul nr, 4 - Proiectul de hotarare privind aprobarea 
Memorandumului avand ca obiectiv realizarea serviciului public 
de alimentare cu energie termica Tn municipiul Bucure~ti -
producere, transport, distributie ~~ furnizare prin intermediul 
unui sistem integral de alimentare • ,centralizata. cu energie 
termica, cu Mfnisterul Economiei ~~ Mediului de Afaceri. 

-- .,,• -, ~ ~- ·-
:'c , :,'' ,, Domnul viceprimar Marc.el Octavian.Nicqlaescu 

, '2 : ·> A~ vrea sa lac un mic comentar(u vis-a~vis de acest proiect de 
hotarare, care din punctul meu de v;edere este esential pentru viitorul 
~i calitatea vie\ii locuitorilor municipiului Bucure~ti. Este verba de 
faptul ca astazi, prin hotararea ~i prin votul dumneavoastra, se va 
crea serviciul public integral, de alimen,tare. cu energie termica Ia 
nivelul municipiului Bucure~ti, respectiv 'productie, transport, 
distributie, livrare Ja consumatorul finaL Cu aceasta ocazie se elimina 
~i orice' rise major care putea exista vis-a-vis de privarea locuitorilor 
din capitala de un serviciu vital cu repercusiuni deosebite Tn plan 
sociaL Lucrurile nu au lost simple, pentru ca au lost negocieri pe 
doua paliere, au lost negocieri Ia nivelul Ministerului Economiei, Ia 
Ministerul Finantelor, Ia nivelul Guvernului ~i Ia nivelul Primariei 
Municipiului Bucure~ti. Pot sa spun ca discu\iile au lost pe doua 
paliere, unul daca acest serviciu se face ~i al do ilea cum se face. Mai 
exact, cine Ia cine trece. ELCENUL Ia Primaria generala sau RADET
ul de Ia Primaria generala Ia ELCEN, Dupa multe ~i constructive 
discutii Ia care o contributie esentiala au avut colective din cadrul 
mediului academic, de 1~ Facultatea de Termoenergetica de Ia 
Politehnica Bucure~ti, speciali~ti din cadrul Primariei Municipiului 
Bucure~ti, speciali~ti de Ia lnstitutul dB studii ~i proiectari energetice ~i 
nu Tn ultimul rand speciali~ti din cadrul Primariei ,Municipiului 
Bucure~ti, de Ia Directia de U.tilila\jPublic,e, Tntr-un tot unitar ~i a fost 
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adoptata solujia de servJcJu integral. Problema spinoasa a fast Ia 
negocieri, cine va face, cine Ia cine va trece l?i aici am pierdut un mic 
ritm, deoarece Ia momentul in care au inceput discutiile Ia Ministerul 
Economiei, deja ELCENUL care este parte integranta din Ministerul 
Economiei era aprobat in cadrul unui program de privatizare cu 
acordul Fondului monetar International. Acesta prevedea o 
privatizare cu vanzare de pachet majoritar. Aceasta situajie putea 
ajunge extrem de nefavorabila pentru ca era o mare problema pentru 
municipiul Bucurel?li ca prezenta · unui investitor privat sa aduca o 
serie de ingrijorari vis-a-vis de' garan!iile care trebuiau depuse de 
municipiu cu privire Ia cantitatea de agent termic care trebuia 
cumparata l?i nu in ultimul rand de penalitajile care trebuiau platite 
pentru neplata Ia limp a cantitajilor luate. Dar problema care a 
solu!ionat l?i a definit ca ELCENUL sa treaca Ia primaria generala, 
prin consecvenja Primar.ului general ~i negocierile care le-a purtat 9i 
Ia Guvern l?i Ia Ministerul Economiei l?i Ia Ministerul Finanjelor a adus 
in discujie faptul• ca activele pub lice din cadrul domeniului strategical 
Romaniei nu pot fi in!ltrainate. Conform Codului civil, daca nu m_a 
inl?el, art. 861. Toate acestea au facut ca decizia finala sa::fie ·ea 
ELCENUL sa treaca in integralitatea lui, cu tot cu acjiuni, in cadrul ~?i 
sub jurisdicjia Primariei generale. A fast un succes.l?i cred cava crea 
o calitate superioara a serviciului in municipiul Bucurel?li o reducere a 
prejului de cost, o reducere in limp a• prejului gigacaloriei in condijiile 
unui buget rezonabil al municipiului Bucurel?li. Acestea fiind zise, prin 
votul dumneavoastra de asta;zi trebuie sa impu!ernicim Primarul 
general sa semneze aces! memorandum In calitate de initiator 
impreuna cu ministrul economiei, doinnul Daniel Chi!oiu, care sunt 
cei doi initiator\ ai acestui memorandum, dupa care sa fie aprobat de 

' . 
catre Prim Ministru. Dupa care urmeaza hotararea de Guvern privind 
preluarea controlului intregului producator de energie termica, adica 
preluarea tuturor ac!iunilor de Ia ELCEN. Urmeaza un pas important, 
hotararea Consiliului General de a aproba reorganizarea RADET in 
societate comerciala l?i incredintarea directa prin delegare a gestiunii 
serviciului public. ln ultimul rand, intr-a perspectiva mai apropiala, 
cred ca va fi vorba de o licitatie internationala, conform Hotararii de 

' ' Guvern 717/2008 pentru desemnarea unui operator care sa preia 
gestiunea serviciului public in capitala. Cred ca poate fi vorba aici, 
chiar de o structura financiara asociata unui organism financiar 
internajional, Ia care Romania sa fie parte. Efectul principal, in 
concluzie, al acestei hotarari de Guvern privind preluarea controlului 



de catre Primaria Generala asupra producatorului de energie 
electrica, este contopirea patrimoniului celor doua entitati, amandoua 
fiind sociela!i comerciale intr-o perspectiva, respecti~ ELCEN §i 
RADET intr-un singur patrimoniu, aici intervenind procedura juridici, 
confuziunea, conform Codului Civil, art. cred, ca 1624 daca nu ma 
in§el, care spune ca atunci cand in cadrul aceluia§i raport 
obligational, calitatea de debitor §i creditor se intrunesc in aceea§i 
persoana, obligatia se stinge de drept. Ace§tia sunt pa§ii pe care 
trebuie sa-i parcurgem intr-o etapa imediata, important este astazi ca 
sa dam acest vet pentru a imputernici· primarul general sa semneze 
acest memorandum. Va multumesc: ·. 

La ora 14,40 a sosit in sala de consiliu, domnul consilier 
Deaconescu lonel Cristinel. 

Domnul Consilier Stan I on 
.,,:. Domnul viceprimar, ali spus foarte multe lucruri tehnice, ma reg 

· "' · . '•lrnele nu le-am in!eles, unele fac efort~ri s!i'Je in!eleg, dar nu acesta 
\ este obiectul discutiei. Obiectul disoutiei·•.este aceasta societate 

' . 
comerciala, care spune!i dumneavoastra ca· se va infiinta. cine va fi 
actionariatul, Consiliul General? 100%, in regula. Bun, asia vroiam sa 

' intreb. 

Domnul Presedinte de sedin!a Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Daca mai este §i altcineva care vrea sa ia cuvantul? . 
Supunem Ia vet proiectul de: hotarare privind aprobarea 

Memorandumului avand ca obiectiv realizarea serviciului public de 
alimentare cu energie termica in municipiul Bucure§li - producere, 
transport, distribu!ie §i furnizare prin intermediul .unui sistem integral 
de alimentare centralizata cu energie termica, cu Ministerul 
Economiei §i Mediului de Afaceri. 

Cine este pentru? 36 de voturi, impotriva? 0 voturi, ab!ineri? 0 
voturi. 

Aces! proiect de hotarare a lost adoptat. 

Punctul nr. 5 - Proiect de hotarare privind declararea ca 
bunuri apaf'1inand domeniului public a unor terenuri din 
Municipiul Bucure§ti >,;i transmiterea acestora in administrarea 
Consiliului local al sectorului 5. 
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Dadi sun! luari de cuvant? 

Domnul consilier Georgescu Bogdan 
Domnule pre~edinte, vii rog sa supuneti atentiei urmatorul 

amendament: Ia art. 1 se modilica ~i va avea urmatorul con\inut: ,se 
declara ca bunuri apartinand domeniului public al municipiului 
Bucure~ti imobilele terenuri amplasate intre blocurile de locuin\e care 
prin proiectare ~i executie au destinatia de spa\ii verzi, locuri de joaca 
pentru copii. La articolul 2 aliniatul 2 se elimina pentru ca bunurile 
sun! deja in administrarea ADP sector 5 ~i nu are cum sa fie lacuta 
predarea intre Consiliul General ~i Consiliullocal al sectorului 5, iar Ia 
art. 5 se elimina de Ia alin (1) lit. c, h, i, .g. Se elimina, de asemenea ~i 
art. 6. 

Domnul ··. Presedinte de §edinta Angelescu Ramiro • Robert 
Eduard ·· · · ··· '-,,, l' · Ji'·0!' 

Daca mai este l}i altcineva care vrea sa ia cuvantul?•, ' 
Va rog sa li\i aten\i, este un proiect de 2/3. 
Supun Ia vot amendamentul domnului consilier Bogdan 

Georgescu, a~a cum a lost prezentat. 
Cine este pentru? unanimitate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

ab\ineri? 0 voturi. 
Supun Ia vot proiectul de hotarare in integralitatea sa, cu 

amendamentele adoptate. 
Cine este pentru? unanimitate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

ab\ineri? 0 voturi. 
Aces\ proiect de hotarare a lost adoptat. 

Punctul nr .. 6 - Proiect de hotiiriire privind imputernicirea 
Consiliului local al sectorului 3 de a hotiiri cu privire Ia 
infiintarea unei societiiti comerciale. , . 

Daca sun! amendamente? Va rog, domnule Giugula. 

Domnul consilier Giugula Doru Mihai 
La art. 1 a~ avea o mica completare, in sensul ca ,se 

imputernice~te consiliul local al seciorului 3 sa hotarasca cu privire Ia 
inliin\area unei societa\i comerciale care are drept seep o mai buna 
gospodarire a bunurilor imobile apa[\inand domeniului public ~i privat I . . 

I 
\, 
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al municipiului Bucure~ti date, afla\e ~i dobandite in administrarea 
Consiliului local al sectorului 3". Adica deja sectorul 3 are deja ni~te 
bun uri care le are in administrare, date prin lege, poate sa primeasca 
dona\ii sau cesiuni de drepturi de Ia unele ... ~i atunci sa prindem 
toate posibilita\ile in care s-ar afla aceasta situatie. 

Domnul consilier Marin Stefariel Dan 
Nu se precizeaza ~i ma bucur ca sunt aici reprezentantii 

' 
Primariei Sectorului 3, nu se precizeaza care sunt actionarii in 
aceasta societate comerciala ~i a~ avea l?i un amendament de facut, 
introducerea unui articol, l?i anume, ,primarul sectorului 3 va prezenta 
trimestrial in lata CGMB un raport de activitate al societa\ii prevazute 
Ia art. 1, in caz contrar CGMB rezervandu-l?i dreptul de a revoca 
prezenta hotarare". 

Domnul consilier Giugula Doru Mihai 
,, Cu privire Ia actionariat.. BineTn\eles ca este consiliul local al 
· ·· ·. sectorului in conformitate cu prevederile ·!~gale. 

--.> ., : ';-,, 

Domnul Pre§edinte de §edinta Angelescu · Ramiro Robert 
Eduard 

Supun Ia vat amendamentul domnului consilier Giugula, al?a 
cum a fast prezentat. 

Cine este pentru? 40 de voturi, impotriva? 0 voturi, ab\ineri? 1 
vot. 

Supun Ia vat amendamentul domnului consilier Marin :;>tefanel 
Cine este pentru? 10 de voturi, impotriva? 0 voturi, ab\ineri? 

majoritatea. 
Supun Ia vat proiectul de hotarare impreuna cu 

amendamentele care au fast adoptate in integralitate 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 10 voturi, 

abtineri? 0 voturi. , 
Proiectul de hotarare. a fast adoptat. 

Punct nr. 7 de pe ordinea de.,zi - Proiect de hotarare privind 
imputernicirea Consiliului local al sectorului 6 a de a hotari cu 
privire Ia cooperarea Directiei Generale de Asistenta Sociala §i 
Protectia Copilului Sector 6 cu Asocia\ia ,Centrul Cre§tin 
Bucure§ti", in vederea implementarii proiectului ,Centrul Pilot 

-,, -.:.\ 
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Multifunctional Romania Kids" .... va rog, daca este vreun 
amendamenl? 

Supun Ia vet proiectul: 
Cine este pentru? 36 de voturi, lmpotriva? 0 voturi, ab(ineri? 0 

vet uri. 
Acest proiect de hotarare a fest adoptat In integralitate. 

Punct nr. 8 de pe ordinea de zi - Proiect de hotarare privind 
aderarea Municipiului Bucurel!ti Ia Organizatia mondialii a 
oral!elor l!i administratiilor locale in domeniul guverniirii 
electronice (We Go) ... daca este vreun amendament? 

Supun Ia vet acest preiect de hotarare: 
Cine este pentru? majeritate de veturi, lmpetriva? 0 veturi, 

ab\ineri? 0 veturi. 
Acest proiect de hetarare a fest adeptat. 

' ••••• '' ''T ----·-··••• '• 

Punct.nr: 9>de pe erdinea de zi - Proiect de 1\otiirare~ivind 
aprobarea :achizitionarii de catre Administratia Lacur:i, Pat.curi l!i 
Agrement Bucure$ti a unor servicii de asistenta l!i repre~entare 
juridica .... daca sunt amendamente? 

Domnul consilier Vi'iduva Silviu 
Doream sa lntreb pe cineva din executiv daca a ramas domnul 

$ova fara bani de campanie §i dore§le sa presteze servicii juridice 
catre ALPAB ca §i ln mandatul !recut? 

Doream sa atrag atentia presei sa urmareasca cu aten\ie ln 
viitor blocarea de prestari de servicii juridice. Mul(umesc. 

Doamna consilier Tapardel Ana· Claudia 
Stimate domnule consilier general, sa fie pentru ultima oara va 

rug am, 11 rog §i pe pre§edintele .de ~edinta, sa nu mai face(i campanie 
electorala In sala de consiliu general. Aceasta sala este destinata 
rezolvarii problemelor municipalitatii, ~~ nu atacurilor electorate. Va 
multumesc frumos! in rest, poate' ne ve\i explica dumneavoastra, 
lmpreuna cu partidul dumneavoastra despre casele de avocatura 
care au contracte cu multe instilu\ii publice. Nu are rost sa dau eu 
denumiri de case de avocatura pentru ca le §lie lntreaga natiune. 
Mul\umesc. 

Domnul consilier Giugula Doru Mihai 

' 
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Tn primul rand, domni~oara Tapardel, lasaji-1 sa vorbeascar Sa 

se faca de ras, sa vada lumea ce fel de candidati au, ~i astfel sa se 
§lie cu cine o sa voteze. Tn al doilea rand, ca 'sa le arat ca sunt 
nepregatiji, ca nu studiaza documentele pe care le supuneji spre 
aprobare consiliului general, Comisia Juridica a respins aces! proiect 
domnule ... ca nu mai §liu cum va cheama, neavand avizul Comisiei 
Juridice nu poate sa treaca Ia vat in aceasta .... sa nu credeji ca 
datorita intervenjiei dumneavoastra nu a !recut Ia vat. Nu a !recut 
pentru ca Comisia Juridica 1-a respins. 

Domnul Pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Supun Ia vat proiectul de hotarare 
·- Cine. este pentru? 0 voturi, · !mpotriva?. 2 voturi, abjineri? 

majoritate de voturi. 
Aces! proiect de hotarare nu a fost adoJjtat. 

ln aces! moment. .. revenim ·1a ·punctul nr. 3, eel care a lost 
mutat: Proiect de hotarare privind aprobarea listei de atribuire 
propusa de catre Comisia de evaluare a situajiilor deosebite in 
care se gasesc cetajenii Municipiului Bucure§ti. 

Daca exista amendamente? Nu. 
Supun Ia vat proiectul de hotarare: 
Cine este pentru? 40 voturi, !mpotriva? 0 voturi, abjineri? 0 

voturi. 
Aces! proiect de hotarare a lost adoptat. 

Dupa aces! punct trebuie sa-i invitam pe cei care au fast 
inscri§i Ia luari de cuvant §i sa-i ascultam .... Da .... mai este ordinea de 
zi suplimentara ... ' 

Sa intre cei care au facut solicitari de luari de cuvant. 

Domnul Statie Dumitru 
Sa traiji domnule pre§edinte §i onorata adunare, sa va expun 

situajia mea personala ... sunt demolat in Piaja Alba lulia cu proces
verbal de demolare, imobil care face parte din perioada martie 1945 -
01 decembrie1989, iar Primaria Municipiului Bucure§ti eronat a 
!ncadrat in Legea 10/2001, de Ia care am prim it Dispozijie numai 
pentru teren de 160 de metri, iflr casa a fast omisa. Cum era §i cazul, . •-' ---
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am contestat in instanta. iar Ia instanta de fond, apel ~~ recurs am 
primit ca nefundat. Primaria a omis sa foloseasca alte legi decal 
Legea 10/2001, de exemplu o parte dE! legi, decrete care dau dreptul 
Ia proprietate ~i autoritate publica, .Buletinul Oficial nr. 57-58 care da 
dreptulla proprietate, aparare ~~ garantarea proprieta\ii, de asemenea 
~i Conventia CEDO art.1 ,Aparare, garantarea propriela\ii" ~i art. 19 
care indica solutionarea pe cale amiabila, Monitorul Oficial nr. 139 
expropriere pentru cauza de utilitate publica nu se incadreaza in cele 
06.03.1945-22.12 1989, Monitorul Oficial nr. 108, pag. 12 in care 
relateaza ca imobilele demolate pentru cauza de utilitate publica nu 
se incadreaza in cele preluate in perioada 06.03.1945-22.12.1989. 
in urma acestei situa\ii, am depus Dispozi\ia nr. 9186/30.11.2007, cu 
nr. 1108042/25.09.2012, ln urma carei situa\ii sa fiu ~i eu despagubit 
ca to\i ceilal\i. Toate acestea se lncadreaza perfect Jn alin 3, art. 44 
din Constitutia Romaniei cprivitor Ia expropriere. Consider ca dupa,.22 .. 
de ani pot sa fiu ~~ eu despagubit. De asemeni, conform acestor erori 
de dattifografiere sunt mai multe probleme, de oexemplu. am avut o 
mo~tenire din f)a.rtea so\iei care Jn loc sa fie Jncadrata normal a !recut 
sora sotieF de\ihatoarea actului de proprietate, pe care .ult€rior l-am 
rectificat. De asemenea, Ia fel pe cal e. amiabila am avut o diferen\a 
de chirie Ia majorare tot pe cale amjabila ... l?i ca sa nu se supere 
onorat auditoriu am sa relatez o singura data Jn care sa se poata 
vedea care este situa\ia ... 

Domnul Pre$edinte de $edin\a Angelescu Ramiro Robert 
Eduard . 

incerca\i sa concentra\i mai ave\i un singur minut .. Vreau sa va 
prezint faptul ca domnul Statie Dumitru are 107 ani, a~a ca ... .Va 
multumesc! Continua\i prezentarea l?i .... 

Domnul Statie Dumitru 
Mai am inca doua relatari ... 

Domnul Pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Domnule Statie, mai ave\i ceva de adaugat? 
in regula, o sa vina domnul director de Ia Direc\ia Juridic din 

cadrul PMB care sa va preia, sa-i prez!'lnla\i actele dansului. Pute\i sa 
le lasa\i Jn copie Ia Secretariatul Oonsiliului, vor ajunge Ia noi. Deci 
daca-1 poate chema cineva pe domnul director de Ia Directia Juridic, 
domnul lordache. 
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Domnul consilier Voicu Mihai 
Domnule pre§edinte, sa proceqam ca §i data trecuta §I m 

mandatele anterioare cand era ·§i. domnul Stan, pre§edinte al 
Consiliului, .sa facem o I isla §i dupa aceea sa urmarim. Domnul Statie 
nu este Ia prima interventie in aceasta cauza, daca vii aduceti 
aminte, nu este Ia prima in'terventie, eu consider ca este o situati~ 
destul de grava,de rezolvat $i daca am face o lista, ca sp o putem 
urmari pe parcurs ca s-au rezolvat, sau, rna rag, ce raspuns da §i 
JuridicuL .. mul\umesc. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
,Eduard. "'· _ 

Am lost informa\i Ga §i domnul Director de Ia Juridic va cobori 
acum, va mul\umim peR.tn,J propunere §i, daca sunte\i de acord c.t~,;, ,, 
propunerea domnului consilier, •. si)_ urmarim, sa facem o lista cu' 
persoanele carora se adreseaza. §\.sa incercam sa urmarim, pe cat 
posibil, daca s-au rezolvat problemele expuse de dan§ii. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
ab\ineri? 0 voturi. , '', 

Domnule Statie, vii rag , sa <l§lepta\i, domnul Director de Ia 
Juridic va cobori. 

Mergem Ia ordin.ea de zi suplimentara a §edin\ei ordinare a 
CGMB din data de 29.112012. 

Punctul nr. 1 de pe ordinea ,de zi suplimentara, proiectul de 
hotarare pentru modificarea Hotararii nr. 228/28.11.2011 privind 
aprobarea proiectului "lmplementarea unui sistem integral de e
saniitate in cadrul Spitalului de Boli Cronice "Sf. Luca" pentru 
facilitarea accesului cetatenilor Ia servicii medicale de calitate" • 
§i a cheltuielilor legate de proiect prin Programul Operational 
Sectorial Cre§terea Competitivitatii Economice 2007-2013, Axa 
Prioritarii Ill, Domeniul Major de lnterventie 2, Operatiunea 4 
Sustinerea implementarii de solu\ii de e-sanatate §i asigurarea 
conexiunii de broadband acolo unde este necesar. 

Sun! amendament Ia aces! proiect? 
Supun Ia vot proiectql de hotararr=, 

' I 
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Cine este pentru? 29 de voturi, 1mpotriva? 0 voturi, abtineri? 0 
voturi. ' 

Aces! proiect de hotiirare a fest adoptat. 

Punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentara, proiectul de 
hotiirare privind repartizarea pe sectoarele municipiului 
Bucure~ti a sumelor pentru finantarea drepturilor privind 
acordarea de prod use lactate ~i de, panificatie pentru elevii din 
1nvatamantul primar ~i gimnaziat .de stat ~i privat, precum ~i 
pentru copiii pre~colari din griidinitele de stat ~i private cu 

. ' 
program normal de 4 ore, conform OUG nr.61/2012. 

Sun! amendament Ia aces! proiect? Va rog, domnule Rizoiu. 

Domnul consilier Rizoiu Mircea 
· 1n condi\iile d<;~te a'? vrea sa consult 1n egala masura pe 19.\i.Cei 

prezen\i 1n sala ~i sa consider ~i eu, cu titlu personal, ca nu e posibil 
sa .dam lapte ~i corn pentru cei care se;,1(luc Ia sistemele de 
1nvatarrtant.particulare. Avand 1n vedere ca, cei car-e .l~\·PJ;!U odraslele 
a colo; nu vile faceti griji, sun! oameni a~eza(i din; pun~ct de vedere 
financiar. 1n condi(iile date eu, personal, consider ca, chiar daca 
exista o lege 1n aces! sens. facuta de domnul Funeriu, eu nu pot sa 
fiu de acord sa se dea aces! corn ~i lapte unor copii care ~i a~a sun! 
destul de pricopsi\i. Multumesc. 

Domnul consilier Giugula Doru Mihai 
Din dorin(a de a fi corec!i, mergem cu corectitudinea pana Ia 

absurd. Ceea ce spuneti dumneavoastra este echivalent cu a nu da . . 
aloca(ia copiilor pentru ca parin(ii lor au mai multi bani. Ceea ce 
discutam aici e un drept al copilului ~i nu al parintelui. Nu este un 
drept pe care il cape(i 1n functie de pozi\ia sociala sau I ipsa acesteia, 
ci este un drept al fiecarui copil indiferent al cui este. lar aceasta 
chestiune este reglementata prin lege. Daca, Doamne fere~te, maine 
acel copil Ia care face\i referire nu ca ramane fara parin\i, dar parin\ii 
lui nu mai sun! 1n acea pozi(ie pe care o blamati acum, cum facem 
distinctie sa 1i dam iara~i. Deci cred ca este bine. din prea multa 
corectitudine sa nu dam 1n aile abuzuri. 

Domnul Pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Supun Ia vot proiectul d.e hotarare . 
• 



Nu a lost nici un amendament, a lost o parere personala, Ia 
Ordonanja nr. 61/2012 prevede Tn mod expres ca nu. 

Cine este pentru? 32 de voturi, Tmpotriva? 1 vot, ab(ineri? 0 
voturi. 

Acest proiect de hotiirare a fost adoptat. 
Declaram ~edinja Tnchisa. 

~edinja s-a Tncheiat Ia ora 15.30. 

PRE9EDINTE DE 9EDIN/ 
1\ngelescu Ramiro Rpbe Edu~ 
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